
Protokół nr 27.17

z  posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się 
w dniu 23 lutego 2017 roku w godzinach 1230– 1340

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Andrzej Koc.
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji w/g załączonej listy obecności; na 13
członków  Komisji  w posiedzeniu uczestniczyło 11. 
W związku z tym obrady obu Komisji  i podejmowane decyzje są prawomocne.   
W posiedzeniu obu Komisji nie uczestniczyli radni: Jan Gróndwald i Krzysztof Wiloch.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
• Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Piotr Gałuszka,
• Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds organizacji pozarządowych – Maciej Juchniewicz.

Pkt.1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  po  stwierdzeniu  quorum  pozwalającego  na

podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 12.30 otworzył posiedzenie Komisji witając
członków Komisji oraz gości.
Następnie zapytał o uwagi do przekazanego wcześniej porządku posiedzenia informując, że
pkt.  dotyczący  Informacji  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji,  ze
szczególnym uwzględnieniem imprez sportowych – za 2016 rok zostaje przesunięty na kolejne
posiedzenie komisji w miesiącu marcu.
Komisja  nie  wniosła  uwag  i w  obecności  11  radnych;  jednogłośnie,  poprzez  aklamację
przyjęła porządek posiedzenia:

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Prezentacja działalności Ludowego Uczniowskiego Klubu Kolarskiego.

4. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2017 rok.
5. Opinia Komisji do projektów uchwał:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2017-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2017,  

3) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień  28  lutego  2017  r.
i dotyczących prac Komisji.

6. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2016 rok.

7. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Pkt. 2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
Przewodniczący Komisji Andrzej Koc poinformował radnych, że protokół Komisji był

do wglądu w Biurze Rady Miasta; czy są uwagi?
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez  aklamację  przyjęli

protokół Nr 26.17 z dnia 26 stycznia 2017 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.  

Pkt. 3. Prezentacja działalności Ludowego Uczniowskiego Klubu Kolarskiego.
  Pan Waldemar Grygo powiedział na wstępie, że LUKK Ełk – ludowy uczniowski klub

kolarski z siedzibą w Ełku działał wcześniej przez wiele lat przy ełckim PRIM-ie. Obecnie
powstała szkółka kolarska w ścisłej współpracy z Polskim Związkiem Kolarskim. W klubie
trenują dziewczęta i chłopcy w wieku szkolnym. Mamy obecnie 4 szkółki kolarskie: w Nowej



Wsi,  przy  Zespole  Szkół  Samorządowych  i  Szkole  Podstawowej  w  Kalinowie,  SP nr  3
w Ełku.  Zainteresowanie jest  bardzo duże.  W każdej  ze szkółek jest  od 10 do 15 dzieci.
Treningi  odbywają  się  w  razy  w  tygodniu  w  formie  zabawowej.  W  klubie  mamy  8
zawodników, jedna z juniorek ma spore sukcesy. Budżet klubu to koło 20 tys zł. Największym
problemem jest brak środków finansowych na wynagrodzenia dla instruktorów. Wszyscy oni
pracują na zasadzie wolontariatu.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – po wielu latach odradza się sekcja kolarska.
Staramy się tą działalność wspierać, zwłaszcza jeśli chodzi o SP nr 3. Na pewno w ramach
wsparcia  ze  środków  na  wsparcie  programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi
można będzie wnioskować o dofinansowanie np. obozu sportowego, ale dotyczyć to może
jedynie dzieci miejskich.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz dodał, że klub kolarski jest w I fazie reaktywacji, dlatego
też jest problem, bo nie ma wyników sportowych do programu stypendialnego. Te możliwości
mogą się pojawić po pewnym czasie.

Pkt  4.  Przyjęcie planu pracy Komisji na 2017 rok.
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  powiedział,  że  członkowie  Komisji  otrzymali

projekt  planu  pracy  Komisji  na  2017  rok.  Jeśli  są  jakieś  uwagi  czy  też  propozycję
uzupełnienia tego planu, prosi o zgłaszanie.

Radny Michał Tyszkiewicz zgłosił potrzebę omówienia  realizację Strategii Sportu.
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  że  ten  punkt  można  zrealizować

w miesiącu październiku.
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  innych  propozycji  i  jednomyślnie,  poprzez  aklamacje
przyjęli plan pracy Komisji na 2017 rok – w załączeniu do protokółu.

Pkt  5. Opinia Komisji do projektów uchwał:
1) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel  omówił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2017-2027, który obejmuje zmiany:
W załączniku nr 1 zmiany w roku 2017, w tym:
1. Zwiększa się dochody bieżące budżetu o kwotę 181 341 zł (projekt: „Platforma startowa
Hub of talents” – dział 730 rozdział 73006 – 167 246 zł, refundacja prac interwencyjnych -
MOPS - dział 852 rozdział 85219 – 14 095 zł),
2. Zwiększa się wydatki budżetu o kwotę 768 341 zł, w tym:
-  wydatki  bieżące  o  kwotę  211  341  zł  (zakup  usług  i  koszty  postępowania  sądowego
w Urzędzie Miasta – dział 750 rozdział 75023 – 30 000 zł, projekt: „Platforma startowa  Hub
of talents” – dział 730 rozdział 73006 – 167 246 zł, wynagrodzenia i pochodne w MOPS –
prace interwencyjne - dział 852 rozdział 85219 – 14 095 zł),
- wydatki majątkowe o kwotę 557 000 zł  (rozbudowę z nadbudową Miejskiego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Ełku – dział 852 rozdział 85219 – 557 000 zł).
3. Zwiększa się przychody budżetu 2017 o kwotę  587 000 zł z tytułu wolnych środków.
    Deficyt budżetu wyniesie 15 692 747 zł. 

2) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel  omówił następnie projekt uchwały w sprawie zmian w
budżecie  Miasta  Ełku  na  2017  rok  w  części  merytorycznie  dotyczącej  prac  komisji.
Proponowane zmiany obejmują:
I)  w zakresie  dochodów i  wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez  Wydział
Strategii i Rozwoju:
1. Projekt: „Platforma startowa  Hub of talents” – dział 730 rozdział 73006
4) W związku z niewykorzystaniem środków w 2016 r.  projektu „Platforma startowa  Hub of
talents” wynikającym ze zmiany harmonogramu realizacji działań, zwiększa się plan docho-
dów 2017 r.  (§ 2707 – 142 159 zł  i  § 2709 – 25 087 zł)  oraz plan wydatków w kwocie
167 246 zł. Projekt w całości finansowany ze środków z UE i budżetu państwa.  Zmiany w
wydatkach związane są również  z refundacją kosztów udostępnienia powierzchni biurowej
dla uczestników projektu oraz utworzeniem § 4277 - 128 zł, § 4279 - 22 zł. 



2.   Projekt   „Nowe Śródmieście Miasta Ełk – wzór na rewitalizację” – dział 710 rozdział 71095
1) W związku ze zmianą w projekcie polegającą na przekazaniu do realizacji części zadań
przez organizację pozarządową - zgodnie z zapisami Ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U. 2003 nr 96 poz. 873), art. 5 ust.
2 pkt 1 - konieczne jest wprowadzenie do planu budżetu paragrafów 2360, 2368 i 2369 
-  Dochody  jednostek  samorządu  terytorialnego  związane  z  realizacją  zadań  z  zakresu
administracji  rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami.  Do planu ww. paragrafów
przesuwa się środki z grup paragrafów 4170 / 4178 / 4179 oraz 4210 / 4218 / 4219, z których
planowane było pierwotnie finansowanie zadań przekazywanych organizacji pozarządowej 
w  łącznej  wysokości  109 400  zł.  Kwota  ta  przekazana  zostanie  w  formie  dotacji  dla
organizacji  pozarządowej,  która  wygra  otwarty  konkurs  ofert  na  realizację  zadania
polegającego na organizacji warsztatów i działań społecznych w obszarze streetworkingu 
i partycypacji społecznej dla mieszkańców Śródmieścia.
2)  Z  powodu  zmiany  na  stanowisku  specjalisty  finansowego  projektu  i  związaną  z  tym
zmianą  kwoty  składek  na  fundusz  pracy,  wymagane  jest  zwiększenie  o  kwotę  200  zł
paragrafów funduszu (4120, 4128 i 4129).
3)  Konieczne  jest  także  przesunięcie  kwoty  w  wysokości  łącznie  10 500  zł  z  planu
paragrafów 4170, 4178 i 4179 do planu 4300, 4308 i  4309. Związane jest  to z  realizacją
części zadań przez spółkę, w miejscu planowanej w projekcie osoby fizycznej.
Łączna kwota wydatków na Projekt oraz wysokość wkładu własnego Gminy Miasta Ełku nie
ulega zmianie.
III)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Promocji
Sportu i Kultury:
Przeniesienie w wydatkach budżetowych kwoty 3 000 zł w dziale 630 rozdział 63095 
z  §  4300  na  §  2710,  które  jest  związana  z  zabezpieczeniem  środków  finansowych  na
opracowanie nowych informacji w aplikacji mobilnej Samorządu Województwa Warmińsko-
Mazurskiego pn. „My Guide” (mobilny przewodnik i planer pobytu na Warmii i Mazurach)
o treści promującej miasto Ełk. Aplikacja zapewnia możliwość wspólnej prezentacji walorów
turystycznych oraz  przyczynia  się  do rozwoju  turystyki  w regionie  województwa,  w tym
miasta Ełku.
Środki  finansowe w wysokości  3  000 zł  zostaną  przekazane Samorządowi  Województwa
Warmińsko-Mazurskiego w formie dotacji celowej. 
V) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji:

„  Projekt mostu pieszo – rowerowego na Jeziorze Ełckim przy Plaży Miejskiej  na
osiedlu  Jeziorna  z  wykonaniem dojść  i  dojazdów rowerowych” dział  900,  rozdział
90095 § 6050

 W  związku  z  ustaleniem  kosztów  opracowania  dokumentacji  projektowej  zmniejszenie
wydatków ze środków własnych o kwotę 13 400 PLN. 

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta
Ełku na lata 2017-2027.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  11  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Ełku na 2017
rok.

3) Komisja nie omawiała innych projektów uchwał z porządku sesji.

Pkt. 6. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2016 rok.
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  poinformował,  że  zostało  przygotowane

i przedłożone członkom Komisji sprawozdanie z pracy Komisji za 2016 rok – czy są uwagi?



Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli przedłożone sprawozdanie jednomyślnie –
poprzez aklamację.

Pkt. 7. Sprawy różne i wolne wnioski  
Radny Nikodem Kemicer zwrócił uwagę na imprezę „Hip-Hip raport projekt Ełk”, która

w tym roku ma  się  odbyć  na  Bartoszach.  Impreza  budzi  wiele  skrajnych  emocji.  Jest  to
największy Festiwal Muzyki HIP-HOP w Polsce, który coraz bardziej przenosimy poza Ełk
i  przez  to  impreza  ta  traci  na  znaczeniu.  Może  należałoby  jeszcze  raz  przemyśleć  by  ta
impreza wróciła do miasta.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – festiwal odbył się trzy razy na plaży miejskiej i
było  do  niego  szereg  uwag.  Organizacyjnie  impreza  była  przez  organizatora  „dopięta”
natomiast  najwięcej  kontrowersji  budziło  to,  co  się  działo  wokół,  co  jest  nie  do
zaakceptowania.  Szukamy  z  organizatorem  takiej  nowej  formuły.  Lokalizację  wybrał
organizator  i  naszym zdaniem jest  ona niezła.  Na pewno jest  to  forma promocji  naszego
miasta.

Radny Nikodem Kemicer powiedział, że należy zatem pomyśleć o dobrej komunikacji, by
chętni i zainteresowani mogli dojechać do Bartosz - wspomóc komunikacją miejską.

Z-ca Prezydenta  Miasta  Artur Urbański  – będziemy rozmawiać  z  prezesem MZK, jak
dobrze skomunikować „miasteczko festiwalowe”.

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodniczący Komisji Andrzej Koc podziękował
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie Komisji o godz. 13.40.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:  Przewodniczący Komisji
Małgorzata Stachowiak

Andrzej Koc


